

Switch Campaign

A) The Offer:

Open a Salary Transfer account with Al Hilal Bank and get up to AED 17,000 in Cashback. Increase the cashback amount with every Al Hilal Bank eligible product obtained during the campaign period.

B) Eligibility Criteria:

Following products are included in the switch campaign. For customers to qualify for the campaign they must first open a salary transfer account and transfer salary.

- 1. Salary Transfer Account: open a new salary transfer account during the campaign period with 3 consecutive salary credits to qualify for cashback. In case of salary variance/multiple salaries, average salary credited for the Period will be taken into consideration for the cashback calculation.
- 2. **New Credit Card**: new credit card issued, activated and spend criteria met during the campaign period.
- Personal Finance: New personal finance approved and disbursed during the campaign period. This includes buyouts.
- 4. **Home Finance**: New home finance approved and disbursed during the campaign period. This includes buyouts.

At the time of campaign fulfilment, customer must qualify under the Eligible Salary Transfer Account criteria to qualify for the campaign. Meeting the criteria for the salary transfer account is mandatory for the Switch Campaign.

- Campaign period: The campaign will be valid until 31st July
- D) Product specific requirement and cashback:

	Tier 1	Tier 2	Tier 3
Monthly Salary	2% of the salary amount transferred capped at AED 2,500 For eg if the customer transfers a salary of AED 150,000 Cashback amount will be capped at AED 2,500		
Credit Card Spend	AED 24,000 Spend + AED 4,000 cashback	AED 36,000 Spend + AED 6,000 cashback	AED 60,000 Spend + AED 10,000 cashback
Personal Finance	AED100,000 Finance + AED 500 cashback	AED 250,000 Finance + AED 1,250 cashback	AED 500,000 Finance + AED 2,000 cashback
Home Finance	-	AED 1,000,000 Finance + AED 1,750 cashback	AED 1,500,000 Finance + AED 2,500 cashback
Total Cashback	AED 7,000	AED 11,500	AED 17,000

عرض التحويل

أ) العرض:

افتح حساب تحويل راتب مع مصرف الهلال واحصل على استرداد نقدي يصل إلى 17,000 درهم إماراتي، قم بزيادة مبلغ الاسترداد النقدي مع كل منتج مؤهل من مصرف الهلال يتم الحصول عليه خلال فترة العرض.

ص) معاسر الأهلية:

لكي يتأهل المتعاملون للعرض، يجب عليهم أولاً فتح حساب تحويل راتب وتحويل رواتبهم إليه.

- 1. حساب تحويل الراتب: فتح حساب تحويل راتب جديد خلال فترة العرض واستكمال 3 تحويلات راتب متتالية للتأهل للحصول على الاسترداد النقدي.، في حالة وجود تفاوت في الراتب أو وجود عدة رواتب، سيتم أخذ متوسط الراتب المودع خلال الفترة في الاعتبار لحساب نسبة الاسترداد النقدى.
 - بطاقة ائتمان جديدة: إصدار بطاقة ائتمان جديدة، وتفعيلها، واستيفاء شروط الإنفاق خلال فترة العرض.
 - 3. تمويل شخصي: تمويل شخصي جديد تمت الموافقة عليه وإيداعه في حساب المتعامل خلال فترة العرض، يشمل ذلك معاملات سداد الالتزامات.
- 4. تمويل عقاري: تمويل عقاري جديد تمت الموافقة عليه وتمويله خلال فترة العرض، يشمل ذلك معاملات شراء العقار الممول سلفاً من بنوك أخرى.

في وقت دفع مكافأة العرض، يجب أن يكون المتعامل مستوفيا معايير حساب تحويل الراتب المؤهل لكي يكون مستحقا لمكافأة للعرض، واستيفاء معايير حساب تحويل الراتب أمر إلزامي لعرض التحويل.

- **ج) فترة العرض** : العرض سارِ حتى 31 يوليو 2025.
- د) متطلبات المنتجات المحددة والاسترداد النقدي:

الفئة 3	الفئة 2	الفئة 1	
د أقصى يبلغ عامل راتبه الذي ، استرداد نقدي	الراتب الشهري		
إنفاق 60,000	إنفاق 36,000	إنفاق 24,000	
درهم +	درهم +	درهم +	الانفاق من
استرداد نقدي	استرداد نقدي	استرداد نقدي	بطاقة الائتمان
10,000 درهم	6,000 درهم	4,000 درهم	
تمویل 500,000 درهم + استرداد نقدي 2,000 درهم	تمویل 250,000 درهم + استرداد نقدي 1,250 درهم	تمویل 100,000 درهم + استرداد نقدي 500 درهم	التمويل الشخصي
تمویل 1,500,000 درهم + استرداد نقدي 2,500	تمویل 1,000,000 درهم + استرداد نقدي 1,750 درهم	-	التمويل العقاري
17,000 درهم	11,500 درهم	7,000 درهم	إجمالي الاسترداد النقدي

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.







Other Terms & Conditions

- Cashback amount is specific to each product segment.
- Cashback fulfilment will be done within 75 working days after the campaign end date.
- 3) Customers qualifying under the Free Mobile phone campaign will have to meet the spend target over and above the spend target for the Free Mobile phone campaign requirement to qualify for the cashback under the switch campaign. Please refer to the T&C for mobile mania.
- 4) Salary credited through official channels like FTS and WPS will be accepted for the campaign. Cash deposited via cash or cheque will not be eligible.
- 5) Al Hilal Bank and ADCB staff are excluded from this campaign.
- 6) At the time of campaign fulfilment, eligible customers must maintain a regular payment history and stay in compliance with the general terms and conditions of the products. If the eligible customers have an irregular payment history or overdue status in any of the financing products, despite meeting the eligibility criteria, they will be excluded from the cashback payout.
- Existing products held prior to the campaign will not be considered for the campaign.
- 8) The total cashback will be based on the product selection availed within the respective tier (salary transfer, minimum spend, finances amount) with salary transfer being mandatory.
- The Terms and Conditions for all products shall apply to products availed by customers during this campaign.
- 10) The Terms and Conditions for Accounts and Banking Services shall apply to the accounts participating in this campaign. Please refer to the General Terms and Condition and Schedule of fees.
- 11) In case of contradiction between the English and Arabic text, the Arabic one shall prevail.

هروط وأحكام أخرى

- 1) مبلغ الاسترداد النقدى خاص بفئة كل منتج.
- 2) سيتم تنفيذ الاسترداد النقدى في غضون 75 يوم عمل بعد تاريخ انتهاء العرض.
- 3) على المتعاملين المشاركين في عرض <u>الهاتف المتحرك المجاني</u> أن يحققوا متطلب الإنفاق في هذا العرض فوق متطلب الإنفاق المطلوب في عرض الهاتف المتحرك المجاني، لكي يكونوا مؤهلين للاسترداد النقدى الخاص بهذا العرض.
- 4) يتم قبول الرواتب المودعة للعرض عبر القنوات الرسمية فقط مثل نظام التحويل المالى ونظام حماية الأجور، الأموال المودعة نقداً أو عبر شيكات لن تكون مؤهلة.
 - 5) موظفو مصرف الهلال وبنك أبوظبى التجاري مستبعدون من
 - 6) في وقت دفع مكافأة العرض، يجب على المتعاملين المؤهلين . الحفاظ على تاريخ سداد منتظم والامتثال للشروط والأحكام العامة للمنتجات، إذا كان للمتعاملين المؤهلين تاريخ سداد غير منتظم أو تأخروا في سداد أقساطهم في أي من منتجات التمويل، فسيتم استبعادهم من دفع مبلغ الاسترداد النقدي وإن استوفوا معايير الأهلية.
- 7) لن يتم اعتبار المنتجات التي حصل عليها المتعامل قبل العرض مؤهلة للدخول في هذا العرض.
- 8) سيتم تحديد إجمالي الاسترداد النقدي بناءً على المنتجات التي تم اختيارها ضمن الفّئة المعنية (الراتب المحول، الحد الأدنى للإنفاق، مبالغ التمويل) مع ضرورة استيفاء متطلب تحويل الااتب.
 - 9) تسرى الشروط والأحكام لجميع المنتجات على المنتجات التي يحصل عليها المتعاملون خلال هذا العرض.
 - 10) تسرى الشروط والأحكام للحسابات والخدمات المصرفية على الحسابات المشاركة في هذ العرض كما يسرى جدول الرسوم على المنتجات ذات الصلة.
 - 11) في حالة تعارض بين النص العربي والنص الإنجليزي، يكون النص العربى هو المعتمد.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.

